
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

行程特色 : 
  
海昌梦幻海洋不夜城+三亚之眼摩天轮
景区主题项目以“海上丝绸之路”为主题，

湾、孟加拉湾、爪哇海、南中国海、滨水长廊和梦幻海洋剧场

 
高铁之旅 (单程)   
体验快速的高铁时代，同时还可以减少舟车劳累之苦

 

南山观世音 
南山观世音, 一体化三尊, 持莲法身净, 持珠解脱心

 

椰田古寨  
全方位展示海南苗家原生态的生活场景. 让海内外的游客了解海南奇特的民

俗文化. 

 

海口骑楼老街 
有着浓厚的中国古代传统建筑特色，又有西方建筑的模仿

建筑及装饰风格，形成了一幅风景画。 

 

舌尖上的美食&海鲜与道地风味 

海南四大名菜. 龙虾鲍鱼海鲜餐. 南山素斋.

三亚之眼摩天轮   
，规划建设海棠湾、非洲海、波斯

滨水长廊和梦幻海洋剧场 8 大主题区. 

同时还可以减少舟车劳累之苦。 

持珠解脱心, 持箧般若光, 圆通法无尽.  

让海内外的游客了解海南奇特的民

西方建筑的模仿，还有南洋文化的

. 剁椒鱼头, ………...   

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

第一天     吉隆坡 ~ 海口 / 海昌梦幻海洋不夜城 + 三亚之眼  / 三亚                                   （机上用餐/午/晚餐） 

从吉隆坡机场雪邦国际机场出发, 乘搭客机飞往中国最南端的城市 - 海口市，又称“椰城”，中国最大经济特区海南省的省会，全省

政治、经济、文化、商贸和交通中心。 

由导游迎接前往享用午餐。 接着参观【海南博物馆】，让您对海南岛有所了解, 博物馆共 10 大展厅，分“南溟乏舸”“方外封

疆”“仙凡之间”三大主题，展出文物 1000 多件，让您仿佛穿越时空隧道，领略海南岛的历史奇观，古代文明及海南岛人的精神。

随后驱车前往三亚海棠湾，游览【海昌梦幻海洋不夜城】围绕打造三亚全天、全季候“玩美度假”的发展理念，整个项目以“海上

丝绸之路”为主题，将建成：海棠湾、非洲海、波斯湾、孟加拉湾、爪哇海、南中国、滨水长廊、梦幻海洋剧场等主题分区。以海

洋文化为特色，拥有 13 大娱乐项目、2 大剧场秀、30 余场环球风情演艺、8 大主题餐厅、50 余家特色餐饮及 30 余家主题商品店

铺。我们包含了此景区最为触目的【三亚之眼】摩天轮，在 88   ，纵情尽览 360°国家海岸线壮景，将不夜城街景尽收眼

底，景色璀璨无遗。游毕, 下榻三亚酒店。（备注 : 如遇”三亚之眼”摩天轮停止服务， 则改为欢乐剧场或飞行影院） 

 

第二天     三亚  / 南山文化苑  / 凤凰岭山盟海誓景区                                                                   （早/午/晚餐） 

【南山文化旅游区(含电瓶车)】是一座展示中国佛教传统文化的大型园区。其主要景点有南山寺、南海观音佛像、不二法门、观音文

化苑、天竺圣迹、佛名胜景观苑、十方塔林与归根园、佛教文化交流中心、素斋购物一条街等。尽管南山文化旅游区景点繁多，但

壮观的 108 米海上观音是当之无愧的亮点之一. 目前世界上最大的一尊金玉佛像 - 金玉观音也坐落在南山寺内，造价 1.9 亿人民币，

是闻名全海南的“镇岛之宝”. 

【凤凰岭海誓山盟景区 (含缆车) 】位于三亚市的最高峰，高 400 米，是唯一可以把三亚四大海湾尽收眼底。天气晴好时，不但可以

看到鹿回头，凤凰岛，美丽之冠等自然与人文景观，甚至还可以遥看海上观音，您还可体验被誉为‘索道中的劳斯莱斯“的亚洲第一

观海看城索道.                                                    
 

第三天     三亚 / 椰田古寨 / 博鳌-海的故事 / 琼海站 +++++ 海口 / 骑楼                                     （早/午/- 餐） 

早餐后， 告别三亚，前往游览【椰田古寨】保存着黎族先民飘洋海的历史印迹和文化记忆，既有大自然鬼斧神工的自然奇迹，又有厚

重沉淀的具有上古遗风的钻木取火，黎族织锦等多项国家非物质文化遗产，更有刻于血肉之躯的古老文化遗存——黎族最后一代的纹

脸纹身阿婆。在独特的金字屋，船形屋和寮房中能看到更多勤劳勇敢，淳朴善良黎族人民亲手制作的手工艺品. 

随后驱车经博鳌， 有一方时空，让人忘却尘扰，漾起心灵的涟漪；在美丽的玉带湾，有一个你梦想的地方，面朝大海，春暖花开，她

的名字叫【海的故事】。“海的故事”不是一个纯粹的故事，而是一个特色酒吧，坐落在美丽的南中国海边。店面不大，但酒吧的氛

围很有民俗个性和地域特点，从酒吧的整体建筑、装饰，再到家具和饰物都蕴含了极丰富的海的元素。 

续程琼海车站，安排搭乘【和谐号高速动车 (二等票)】体验高速度列车返回海口。 

(备注：如遇不可抗拒的原因， 动车关闭服务， 则改为乘游览车， 恕不能现金回退, 特此声明 ！） 

回到海口，安排到著名的海口历史文化街【海口骑楼老街 (晚餐自理)】最具特色的街道景观，老街荟萃了海南的各种特色美食, 让您

在小吃街中自由品尝琳琅满目的海南美食.  

 



 

第四天     海口 ~ 吉隆坡                                                                                                            （早/机上用餐） 

早餐后，送往海口美兰国际机场，乘搭客机飞返吉隆坡， 祝君旅途愉快 ！  
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：南山三面观音

南山三面观音南山三面观音

南山三面观音+
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+电瓶车

电瓶车电瓶车

电瓶车          3 个购物站 ：竹炭(或乳胶), 茶叶(或海味), 养生堂(或九瑾艺术馆) 

 推荐自愿自费 ： 1.  红色娘子军表演（RMB280）或 拉斯维加斯大型表演 (RMB280)  

                      2.  三亚宋城千古情  (RMB320）或 豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮（RMB250） 

美食品鉴

美食品鉴美食品鉴

美食品鉴 
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：海南四大名菜，龙虾鲍鱼海鲜餐
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KUL/HAK  OD614  0820/1155  (D6) 
HAK/KUL  OD615  1305/1640  (D3) 

包含 : 全程机场税,机上用餐,20KG 行李津贴, 司机导游小费, 团体签证(5 人或以上) 

不含 : 1 晚餐, 旅游保险, 单房差, 旅行袋, 一切个人消费等。 
***行程、景点游览顺序、游览时间仅提供参考标准，具体视天气及游客实际游览情况而定。地接社保留更改之权利。 

** 10 人成团, 16 人以上派遣领队（由包机公司安排）, 21 人以上可独立成团。  
- 最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的權力, 恕不預先通知。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TOUR HIGHLIGHT : 
 
 

HAICHANG DREAM OCEAN NIGHT CITY
An opened theme park built in “Maritime Silk Road
and enjoy the endless nightlife after the sunset.
 

HIGH SPEED RAIL (ONE WAY) 
reduce the timing/tiring on the road.
 

NANSHAN CULTURAL ZONE 
A peaceful place for visitors to pray and 
prosperity.         
  

YETIAN MIAO TRIBES  
A comprehensive display of the life scenes of th
Hainan Miao Tribes. Experience the unique folk culture of Hainan.
 

SEA STORY 
Not a story, but a Theme Bar by the se
 

DELICACY CUISINE & SEAFOOD GOURMET
Hainan Four Dishes, Lobster & Abalone
Chili Fish Head, Hainan Cuisine …….  
 

AN NIGHT CITY + SANYA “EYE”  
“Maritime Silk Road” concept. relax 

r the sunset. 

  
reduce the timing/tiring on the road. 

peaceful place for visitors to pray and worship for health & 

life scenes of the original ecology of 
the unique folk culture of Hainan. 

story, but a Theme Bar by the sea with beautiful coastline. 

EAFOOD GOURMET 

Hainan Four Dishes, Lobster & Abalone seafood, Nanshan Vegetarian, 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 01    KUALA LUMPUR – HAIKOU / HAICHANG DREAM OCEAN NIGHT CITY / SANYA        (MOB/L/D) 

Assemble at KLIA, depart for your pleasant flight to Haikou, the capital of Hainan Province. Meet and greet on arrival, coach transfer for 
lunch at local restaurant. Follow by visiting Hainan Museum, is a comprehensive modern museum, which has three treasures of the town, 
belonging to the state-level precious cultural relics. Museum of a total of 10 large exhibition hall, sub-"Nan Ming lack Ge", "Outside the 
fiefs”, “between the immortal" three themes, more than 1,000 pieces of cultural relics. 
Thereafter, coach proceed to Haitang Bay, tour of Haichang Dream Ocean Night City, an open theme park built in concept of 
“Maritime Silk Road”.  There are Haitang Bay, African Sea, Persian Gulf Theme zones such as the Bay of Bengal, Java Sea, 
South China, Waterfront Promenade, and Dream Ocean Theater. Featuring marine culture, it has 13 major entertainment projects, 
2 major theater shows, more than 30 global style performances, 8 theme restaurants, more than 50 specialty restaurants and more than 
30 theme stores. Our tour included the most eye-catching -  Sanya Eyes Ferris Wheel in this scenic spot.  At 88 meters, you can enjoy 
the 360° national coastline and enjoy the panoramic view of the city. Thereafter, proceed to Sanya for overnight. 
(Remark : In case of Sanya Eyes Ferris Wheel not operating, it will replaced by Galety Theatre or Flight Theater show)  
 

DAY 02     NANSHAN CULTURAL TOURISM ZONE / PHOENIX HILL PARK                                           (B/L/D) 

Nanshan Cultural Tourism Zone (Include Buggy), a demonstration site of the National Civilization Scenic Spot. The key feature of 
the zone is the three sided statue of Guan Yin Buddha. The bronze statue of Guan Yin Buddha stands 108 meters tall on a man-made 
island in the sea just off Nanshan. The main attractions include Nanshan Temple, Nanhai Guanyin Buddha Statue, Fuji Garden, 
Ten Party Tallinn and Guigyin Garden, Buddhist Cultural Exchange Center, and a vegetarian shopping street.  
Sanya Phoenix Hill Park (Include Cable car), hill park with 400m height, and it is the highest point of Sanya city. In here, you can 
enjoy panorama view of Sanya city and Bay sceneires. Here, you can view the Luhuitou Peak park, Phoenix Island, and even the Bronze 
statue of Guan Yin while weather permitted.                                                    
 

DAY 03    SANYA / LI & MIAO VILLAGE /  BOAO – SEA STORY/ QIONGHAI ++++ HAIKOU               (B/L/-) 

After breakfast, bid farewell to Sanya, coach heading to Li and Miao Ethnic Villages is a fun and interactive way to get a real taste of 
the native cultures of Hainan. A guided tour and experience the local culture for a glimpse into the Miao heritage. Tattooed natives dressed 
in vibrant traditional attire greet you with a warm hospitality. Watch a live folk performance on bamboo sticks and witness a make-believe 
wedding ceremony while savoring tea and delicious specialties. 
Thereafter, transfer to Boao, there is a time and space, people forget the dust, pick up the soul of the soul; in the beautiful Jade Bay, 
there is a place you dream, facing the sea, spring blossoms, her name is Sea Story . The "Sea Story" is not a pure story, but a special bar, 
situated on the beautiful South China Sea. The store is not big, but the atmosphere of the bar is very folk and geographical.  
Drop you at the Qionghai Station, ride on the High Speed Rail (2nd class), experience the world’s fastest train back to Haikou. 
 (Note : In case of irresistible reasons which affected the operation of train services and remain by tour coach, there is no CASH REFUND) 
At Haikou, we will bring you to the typical Qilou food street. It is an old town of Haikou, which retains the architectural 
style of the arcade, where you can enjoy the variety of Hainan snacks, seafood, Hainan meehoon, wenchang meehoon and 
all kinds of snacks (Dinner Exclude).  
 

DAY 04    HAIKOU – KUALA LUMPUR                                                                                                    (B/MOB) 

After breakfast, transfer to Haikou Meilan Int’l Airport, bid farewell with Hainan Island. 
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Nanshan Three Faced Goddness of Mercy Buddha + Buggy Ride.

anshan Three Faced Goddness of Mercy Buddha + Buggy Ride.anshan Three Faced Goddness of Mercy Buddha + Buggy Ride.

anshan Three Faced Goddness of Mercy Buddha + Buggy Ride.  

Suggest Optional Tour ： 
a). Sanya Bay Cruise+free flow Beverages (RMB250/pax) or Songcheng Eternal Love Show  (RMB320/pax) 
b). Sanya Red Detachment Performance (RMB280/pax) or Las Vegas Show (RMB280/pax)        
 
3  Shopping Stop : Charcoal (or Latex Product), Tea (or Fish Oil), Health & Wellness Center (or Jiujing Art Museum) 
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Local Gourmet  : 

ocal Gourmet  : ocal Gourmet  : 

ocal Gourmet  : H

HH

Hainan 4 dishes, Lobster & Aba

ainan 4 dishes, Lobster & Abaainan 4 dishes, Lobster & Aba

ainan 4 dishes, Lobster & Abalone Seafood

lone Seafoodlone Seafood

lone Seafood, 

, , 

, Nanshan

NanshanNanshan

Nanshan 

  

 Vegetarian

VegetarianVegetarian

Vegetarian, Hainan

, Hainan, Hainan

, Hainan 

  

 Flavor.

Flavor.Flavor.

Flavor. 

  

 

Compliment

ComplimentCompliment

Complimentary : Daily 01 bottle of Mineral Water. 

ary : Daily 01 bottle of Mineral Water. ary : Daily 01 bottle of Mineral Water. 

ary : Daily 01 bottle of Mineral Water.  

  

 

 

KUL/HAK  OD614  0820/1155  (D3) 
HAK/KUL  OD615  1305/1640  (D6) 

Group depart based on Min.10 adults, Tour Leader will be assigned for group 16  
adults and above. Meal Budget : RMB40/pax (based on round table of 10 persons) 
Group visa entitlement : (minimum 5 persons & above with tour arrangement)  

Include   : Airport Taxes, MOB, 20KG luggage allowance, Tipping for Local Guide & Driver, Group Visa 

Exclude : 01 Dinner, Travel Insurance, Single room suppliment, Travel Bag, other personal expenses. 
- The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice 


